

# ໜັງສື ແຈ້ງການ ແລະ ການຍົນຍອມເຫັນດີ ສຳລັບການຕີລາຄາ/ການປະເມີນຜົນ

ຈຸດປະສົງ: ເພື່ອສະໜອງໃຫ້ໜັງສື ແຈ້ງການທີ່ເປັນລາຍລັກອັກສອນກ່ຽວກັບໜ້າແກ່ ພໍ່ແມ່ ໃນເວລາທີ່ການຕີລາຄາ/ການປະເມີນຜົນກຳລັງຖືກສະເໜີ ແລະ ເພື່ອຮັບການຍົນຍອມເຫັນດີຂອງພໍ່ແມ່ ເພື່ອດຳເນີນການຕີລາຄາ/ການປະເມີນຜົນທີ່ກຳລັງຖືກສະເໜີ.

ຊື່ຂອງເດັກນ້ອຍ	ວັນເດືອນປີເກີດ	ຜູ້ປະສານງານດ້ານຊັບພະຍາກອນຄອບຄົວ
----------------	----------------	---------------------------------

### ເຫດຜົນສຳລັບໜັງສື ແຈ້ງການ

ໂຄງການ ESIT ຈຳເປັນຕ້ອງສະໜອງໃຫ້ໜັງສື ແຈ້ງການທີ່ເປັນລາຍລັກອັກສອນກ່ຽວກັບໜ້າແກ່ ທ່ານພາຍໃນເວລາທີ່ເໝາະສົມກ່ອນທີ່ຈະດຳເນີນກິດຈະກຳສຳລັບການຕີລາຄາ ແລະ ການປະເມີນຜົນ. ມັນຈຳເປັນທີ່ທ່ານຕ້ອງແຈ້ງໃຫ້ຮູ້ໃຫ້ການຍົນຍອມເຫັນດີທີ່ເປັນລາຍລັກອັກສອນສຳລັບກິດຈະກຳເຫຼົ່ານີ້ ໂດຍຜ່ານລາຍເຊັນຂອງທ່ານຂ້າງລຸ່ມ. ຈຸດປະສົງຂອງການຕີລາຄາ ແລະ ການປະເມີນຜົນແມ່ນເພື່ອຮັບຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບບັນຫາຂອງທ່ານ, ສະໜອງໃຫ້ຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບພຽງພໍດຳເນີນການຂອງລູກຂອງທ່ານແກ່ຄອບຄົວຂອງທ່ານ; ລະບົບ, ຈຸດແຂງ ແລະ ຄວາມຕ້ອງການທີ່ສະເພາະເຈາະຈົງຂອງລູກຂອງທ່ານ ແລະ ການບໍລິການທີ່ອາດມີຄວາມເໝາະສົມເພື່ອຕອບສະໜອງຄວາມຕ້ອງການເຫຼົ່ານັ້ນ; ພິຈາລະນາວ່າລູກຂອງທ່ານຍັງເຫຼືອສິດທິໄດ້ຮັບສຳລັບໂຄງການ ESIT ຫຼືບໍ່; ແລະ ຖ້າຫາກວ່າລູກຂອງທ່ານຍັງເຫຼືອສິດທິໄດ້ຮັບ, ດ້ວຍຂໍ້ຕົກລົງ ແລະ ການເຂົ້າຮ່ວມຂອງທ່ານ, ເຊິ່ງພໍດຳເນີນການໃຫ້ການບໍລິການສຳລັບຄອບຄົວທີ່ເປັນສ່ວນບຸກຄົນທີ່ເປັນລາຍລັກອັກສອນ (IFSP). ມັນແມ່ນຄຳຖະແຫຼງການຂອງທ່ານກ່ຽວກັບໜັງສື ແຈ້ງການນັ້ນ.

"ການຍົນຍອມເຫັນດີ" ໝາຍຄວາມວ່າ: (1) ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮັບຮູ້ກ່ຽວກັບບັນຫາຂອງລູກທີ່ຈະກຳເນີດ ທີ່ໄດ້ຮັບການຍົນຍອມເຫັນດີ ເປັນພາສາທ້ອງຖິ່ນຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຫຼື ໃນຮູບແບບຂອງການສື່ສານລວມທັງພາສາໃບ, ຕົວໜັງສື ໂພງ, ຫຼື ການສື່ສານດ້ວຍວາຈາກຄວາມຄວາມເໝາະສົມຢ່າງຄົບຖ້ວນແລ້ວ. (2) ວ່າຂ້າພະເຈົ້າເຂົ້າໃຈ ແລະ ເຫັນດີເປັນລາຍລັກອັກສອນ ເພື່ອດຳເນີນກິດຈະກຳທີ່ໄດ້ຮັບການຍົນຍອມເຫັນດີໃຫ້ສຳເລັດ; (3) ການຍົນຍອມເຫັນດີອະທິບາຍກິດຈະກຳ ແລະ ລະບົບ ທີ່ປະໂຫຍດການແຊກແຊງໃນເບື້ອງຕົ້ນ (ຖ້າມີ) ທີ່ຈະຖືກເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນ ແລະ ຕົກບັບຜູ້ໃດທີ່ເຂົ້າເຈົ້າຈະຖືກເປີດເຜີຍຂໍ້ມູນ; ແລະ (4) ການໃຫ້ການຍົນຍອມເຫັນດີ ແມ່ນຄວາມສະໝັກໃຈ ແລະ ສາມາດຖືກເພີ່ມຖອນໄດ້ຕະຫຼອດເວລາ ຖ້າຫາກວ່າພວກທ່ານຍົນຍອມເຫັນດີ, ມັນກໍ່ບໍ່ໄດ້ຮັບບັບຮູ້ສູ້ ຫຼື ອື່ນໆ (ມັນຈະບໍ່ສາມາດນຳໄປໃຊ້ໄດ້ ຕໍ່ກັບການດຳເນີນການທີ່ໄດ້ເກີດຂຶ້ນກ່ອນທີ່ການຍົນຍອມເຫັນດີ ຖືກເພີ່ມຖອນ).

### ການດຳເນີນການທີ່ຖືກສະເໜີ

ການຕີລາຄາ ແລະ ການປະເມີນຜົນຈະຖືກດຳເນີນການໂດຍບຸກຄົນທີ່ມີຄຸນສົມບັດເໝາະສົມຢ່າງໜ້ອຍສອງຄົນທີ່ມາຈາກສາຂາວິຊາທີ່ແຕກຕ່າງ (ຫຼື ຜູ້ຊີ້ບົວຊານທີ່ມີຄຸນສົມບັດເໝາະສົມໜຶ່ງຄົນທີ່ມາຈາກສາຂາວິຊາ) ໂດຍອີງຕາມນະໂຍບາຍ ແລະ ວິທີການຂອງໂຄງການ ESIT. ການເຂົ້າຮ່ວມເປັນສະມາຊິກຂອງທ່ານໃນການຕີລາຄາຂອງທ່ານໄດ້ຮັບການສະໜັບສະໜູນຢ່າງເຕັມທີ່ ທ່ານຮູ້ຈັກລູກຂອງທ່ານທີ່ສຸດ ແລະ ສາມາດສະໜອງໃຫ້ຂໍ້ມູນທີ່ສຳຄັນກ່ຽວກັບບັນຫາຂອງທ່ານໄດ້. ການຕີລາຄາ ແລະ ການປະເມີນຜົນແມ່ນມູນມອງທີ່ກວ່າງຂວາງກ່ຽວກັບວິທີການທີ່ລູກຂອງທ່ານກຳລັງເຮັດໃນຂອບເຂດຂອງພຽງພໍດຳເນີນການທາງການຮັບຮູ້, ການເຝິກຮຽນ, ອັດຕະໂນ, ການເຝິກຮຽນ, ອັດຕະໂນ, ທາງການສື່ສານ, ທາງອາລັບ, ທາງສັນຍາ, ແລະ ທາງການສື່ສານສາມາດດູປິດ, ເຊິ່ງນັບວ່າບໍ່ມີການເປີດເຜີຍ ແລະ ການໄດ້ຮັບຜົນທີ່ສະແດງໃຫ້ເຫັນວ່າການທີ່ລູກຂອງທ່ານກຳລັງເຮັດໃນທາງຂອບເຂດເຫຼົ່ານີ້ ແລະ ວ່າລູກຂອງທ່ານຍັງມີສິດໄດ້ຮັບສຳລັບການບໍລິການຂອງໂຄງການ ESIT ຫຼືບໍ່.

### ຄຳອະທິບາຍ

ການຕີລາຄາທີ່ສະເໜີຈະລວມເອົາຫຼາຍກວ່າການລວມທັງການບໍລິຫານຈັດການກ່ຽວກັບເຫຼົ່າສຳລັບການຕີລາຄາ, ການນຳໃຊ້ປະໂຫຍດຂອງເດັກນ້ອຍ, ການສຳພາດພໍ່ແມ່, ການຮວບຮວມຂໍ້ມູນຈາກສະມາຊິກໃນຄອບຄົວອື່ນໆ, ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ, ຜູ້ຊີ້ບົວຊານທາງການແພດ ຫຼື ອື່ນໆ ແລະ ການທົບທວນທາງການແພດ, ບັນຫາປະໂຫຍດທາງການສື່ສານ, ການສື່ສານ, ວິທີການຂອງການປະເມີນຜົນທີ່ຖືກສະເໜີຈະກຳນົດຈຸດແຂງ ແລະ ຄວາມຕ້ອງການ ແລະ ການບໍລິການ ແຊກແຊງໃນເບື້ອງຕົ້ນທີ່ເໝາະສົມທີ່ສະເພາະເຈາະຈົງຂອງລູກຂອງທ່ານ. ການປະເມີນຜົນຈະປະກອບມີ: ການທົບທວນກ່ຽວກັບຜົນການຕີລາຄາ: ການສັງເກດສ່ວນບຸກຄົນຂອງເດັກນ້ອຍ, ການລະບົບກ່ຽວກັບຄວາມຕ້ອງການຂອງເດັກນ້ອຍໃນແຕ່ລະຂອບເຂດທາງການພໍດຳເນີນການໂດຍຜ່ານການໃຊ້ວິທີການປະເມີນຜົນຢ່າງເປັນທາງການ ແລະ ເປັນທາງການ. ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການຂອງໂຄງການ ESIT ຈະລິມັກບໍ່ທ່ານກ່ຽວກັບວິທີການທີ່ເຂົາເຈົ້າຈະໃຊ້ສຳລັບການຕີລາຄາ ແລະ ການປະເມີນຜົນ. ການຕີລາຄາ ແລະ ການປະເມີນຜົນຈະຖືກສະໜອງໃຫ້ແກ່ທ່ານໂດຍບໍ່ເສຍຄ່າ. ຜົນໄດ້ຮັບຖືກເກັບຮັກສາໄວ້ໃນບັນຫາປະໂຫຍດການແຊກແຊງໃນເບື້ອງຕົ້ນຂອງລູກຂອງທ່ານ. ບໍ່ມີຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບການຕີລາຄາ/ການປະເມີນຜົນທີ່ຈະຖືກເປີດເຜີຍ ຫຼື ບໍ່ມີການບຸກຄົນໃດໜຶ່ງໄດ້ຮັບຂໍ້ມູນໃດໆທີ່ຢູ່ນອກໂຄງການ ESIT ຕໍ່ນັ້ນເສຍແຕ່ວ່າທ່ານສະໜອງໃຫ້ການຍົນຍອມເຫັນດີທີ່ເປັນລາຍລັກອັກສອນກ່ອນທີ່ຈະເຮັດເຊັ່ນນັ້ນ. ທ່ານມາຮູ້ເຊັ່ນການ IFSP ຈະກຳນົດວ່າລູກຂອງທ່ານຍັງມີສິດທິໄດ້ຮັບສຳລັບການບໍລິການຂອງໂຄງການ ESIT ຫຼືບໍ່ ແລະ ຈະສະໜອງໃຫ້ໜັງສື ແຈ້ງການທີ່ເປັນລາຍລັກອັກສອນກ່ຽວກັບ, ລວມທັງສິດທິຂອງທ່ານໃນການຂໍຄຳນຳກ່ຽວກັບການກຳນົດສິດທິ.

ຊື່ ຫຍໍ້ ຂອງ  
ພໍ່ແມ່

ການຮັບຮູ້ ແລະ ຄຳຖະແຫຼງການກ່ຽວກັບການຍົນຍອມເຫັນດີ

ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮັບສໍາເລັດຂອງສິດທິຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ການຄຸ້ມຄອງທາງດ້ານລະບົບ  
ການພາຍໃຕ້ພາກສ່ວນ C ຂອງກົດໝາຍ IDEA (ໂຄງການໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອໃນເບື້ອງຕົ້ນສໍາ  
ລັບເດັກເກີດໃໝ່ ແລະ ເດັກໄວຮັບຮຽນ ການຄຸ້ມຄອງທາງດ້ານລະບົບການໃນພາກສ່ວນ C  
ຂອງກົດໝາຍວ່າດ້ວຍການສຶກສາສໍາລັບບຸກຄົນທີ່ມີຄວາມພິການ (IDEA) [ສິດທິຂອງ  
ພໍ່ແມ່] ຮ່ວມກັບໜຶ່ງສິດທິຂອງການສະບັບນີ້ ແລ້ວ.

ສິດທິ ແລະ ການຄຸ້ມຄອງທາງດ້ານລະບົບການເຫຼົ່ານີ້ໄດ້ຖືກອະທິບາຍຕໍ່ຂ້າພະເຈົ້າແລ້ວ ແລະ ຂ້າພະເຈົ້າ  
ກໍ່ເຂົ້າໃຈພວກມັນແລ້ວ. ຂ້າພະເຈົ້າເຂົ້າໃຈວ່າການຍົນຍອມເຫັນດີຂອງຂ້າພະເຈົ້າແມ່ນຄວາມສະໝັກໃຈ ແລະ  
ວ່າຂ້າພະເຈົ້າສາມາດເລືອກທີ່ຈະບໍ່ໃຫ້ລູກຂອງຂ້າພະເຈົ້າຖືກຕີລາຄາ/ຖືກປະເມີນຜົນໄດ້ຕະຫຼອດເວລາ  
ເຖິງແມ່ນວ່າຫຼັງຈາກທີ່ລົງລາຍຊື່ໃນແບບຟອມສະບັບນີ້ແລ້ວກໍ່ຕາມ. ຂ້າພະເຈົ້າເຂົ້າໃຈວ່າຖ້າຫາກຂ້າພະ  
ເຈົ້າເລືອກທີ່ຈະບໍ່ຍົນຍອມເຫັນດີຕໍ່ກັບການຕີລາຄາຫຼືການປະເມີນຜົນນີ້, ລູກຂອງຂ້າພະເຈົ້າຈະບໍ່  
ຖືກຕີລາຄາຫຼືຖືກປະເມີນຜົນ.

ຂ້າພະເຈົ້າຍົນຍອມ  ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ຍົນຍອມ ໃຫ້ການຍົນຍອມເຫັນດີ ແລ້ວ ໃຫ້ຮູ້ຂອງຂ້າພະ  
ເຈົ້າສໍາລັບໂຄງການ ESIT ເພື່ອດໍາເນີນກິດຈະກຳທີ່ອະທິບາຍໄວ້ຂ້າງ  
ເທິງໃຫ້ສໍາເລັດ.

ກ, ມພາ 2012